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ΜΙΧΑΛΗΣ ΚΑΤΡΙΝΗΣ 

Κοινοβουλευτικός Εκπρόσωπος 
ΠΑΣΟΚ- Κίνημα Αλλαγής 

Βουλευτής Ηλείας 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ  
 

Προς: τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων κ. Λ. Αυγενάκη 

Θέμα: Αναξιοποίητες εκτάσεις της ΣΚΟΣ Α.Ε (πρώην ΑΣΟ) στην Ηλεία 

 

Κύριε Υπουργέ,  

Στην είσοδο της πόλης του Πύργου υπάρχει μια μεγάλη έκταση 90 περίπου 

στρεμμάτων που ανήκει στη Συνεταιριστική Κορινθιακής Σταφίδας (ΣΚΟΣ) Α.Ε, 

η οποία αποτελεί διάδοχο του Αγροτικού Σταφιδικού Οργανισμού (ΑΣΟ). 

Εντός της έκτασης αυτής υπάρχουν πέντε μεγάλες αποθήκες συνολικής 

επιφάνειας 2.200 τμ., καθώς και τρία ακόμα κτίρια συνολικής επιφάνειας 750 

τμ.. Οι εγκαταστάσεις αυτές όχι μόνο είναι εγκαταλελειμμένες, αλλά είναι και   

πλήρως λεηλατημένες και σε κάποιες περιπτώσεις κατεστραμμένες ή υπό 

κατάρρευση. Επιπλέον, στην ιδιοκτησία της ΣΚΟΣ Α.Ε. περιλαμβάνονται 

αναξιοποίητα και κτήρια και εκτάσεις στα Βυτιναίικα Ηλείας, καθώς και στο 

Λεβεντοχώρι, όπου βρίσκεται και η «έπαυλη Καρανικολού» σε κτήμα 200 

στρεμμάτων.  

Δυστυχώς η εικόνα αυτή έρχεται να προστεθεί στη συνολικότερη εικόνα 

εγκατάλειψης της Ηλείας, παρά τις τεράστιες και αναξιοποίητες αναπτυξιακές 

δυνατότητες που έχει η περιοχή μας. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Με δεδομένο ότι είναι θλιβερό και απαράδεκτο όλη αυτή η περιουσία των 

αγροτών της Ηλείας να έχει αφεθεί στη λεηλασία, τη διάλυση και την 

κατάρρευση, 

Με δεδομένο ότι σήμερα αποτελεί χώρο στον οποίο διαβιούν άνθρωποι σε 

συνθήκες εξαθλίωσης και έχει μετατραπεί σε εστία παραβατικότητας,  

Με δεδομένο επίσης ότι αυτή η περιουσία θα μπορούσε να αξιοποιηθεί στο 

πλαίσιο ενός αναπτυξιακού σχεδίου, είτε φιλοξενώντας ποικίλες υποδομές 

είτε προσφέροντας στην περιοχή χώρους Ιστορίας, Πολιτισμού, Ψυχαγωγίας 

και Άθλησης, 

ΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο κ. ΥΠΟΥΡΓΟΣ 

1.Προτίθεστε και με ποιους τρόπους να παρέμβετε στην ΣΚΟΣ Α.Ε., ώστε να 

αντιμετωπιστεί η αδιαφορία και η εγκατάλειψη αυτής της περιουσίας; 

2. Υπάρχει από πλευράς του Υπουργείου σας σχέδιο και προγραμματισμός  

για την αξιοποίηση της εν λόγω περιουσίας των αγροτών της Ηλείας, με τρόπο 

που να επιλύει τα σημερινά προβλήματα και να συμβάλει στην ανάπτυξη της 

περιοχής; 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 

 

  Κατρίνης Μιχάλης 
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